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Algemene ledenvergadering bridgedistrict Groningen  

zaterdag 12 oktober 2024 
Aanwezige bestuursleden van bridgeclubs: BC Noord: Harry en Gerda Runsink; BC Stadskanaal: Theo 
Euverman en Henk Smit; BC Winschoten: Wilma de Wolf en Marrie Versluis; APIH: Erwin Boelens; BC 
Delfzijl: Jelle van Dam, Chris Tuin en Natja Boot; BC Martini: Ineke Donker en Herman Hofstede; BC 
Meerzicht: Gees Feenstra; Filarski ’22: Jan Kamman; BC Veendam: Co Lambert; BC Doublet ’81: Sake 
Brouwer; de Harense Bridge Sociëteit: Jan Oosterhaven; BC Roden: Jaap Blom; BC de Stadjers: Loes 
Ullers en Aäron Beekman. 

Bestuursleden en functionarissen van Bridgedistrict Groningen: Rens Paternotte (voorzitter), Jos 
Eilering (penningmeester), Tineke Weitenberg (secretaris). Eddie Gnirrep (onderwijsadviseur) Dick 
Vemeulen (webmaster) 

Afwezig met kennisgeving: Foppe Hemminga (bestuurslid en DKL) Paul Wesselius en Nettie Hulstein, 
Jos Hillemans, Gé Keijer. 

 

Bijgevoegd bij deze notulen is de gebruikte PowerPointpresentatie. Deze presentatie maakt 
integraal deel uit van deze notulen. 

Notulen 
Voorafgaand aan de vergadering is er een presentatie gehouden over Jeugdbridge, bridge op 
basisscholen  en over het project NK Scholenbridge. Richard Ritmeijer is coördinator van dit 
project. Gerrit Jan Oude Booijink en Gerk Numan hebben over hun ervaringen verteld in het 
bridgeonderwijs op het VMBO en op een basisschool. Er zijn verschillende initiatieven op 
gebied van jeugdbridge/minibridge binnen ons district, waar we blij mee zijn. De presentatie 
van Richard Ritmeijer is (verkorte versie) toegevoegd aan de notulen.  

1. Opening:  

Rens Paternotte opent de vergadering om 10:45 uur en stelt het bestuur voor.  Het district 
viert dit jaar een lustrum: het 90-jarig jubileum. Er liggen flyers van de lustrumdrive op 
zaterdag 9 november 2024 op 5 verschillende plaatsen. Er is een aparte drive voor cursisten. 
Ook voor andere toernooien en activiteiten liggen er flyers. 

 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 
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Er zijn geen ingekomen stukken. 

2.1. Mededelingen:  

De voorzitter schetst een beeld van de ontwikkelingen bij de Nederlandse Bridgebond. De 
Bridgebond zoekt externe financiering voor haar plannen: hiervoor zal de Bond ook clubs 
benaderen: Geld lenen aan de Bond tegen Euribor rente (momenteel 3,25%). Als clubs 
hierover in gesprek willen, kunnen zij Rens Paternotte benaderen. 

Het district heeft een donatie van € 250 gedaan voor NK Scholenbridge 2025, waarover we 
in de presentatie van vanmorgen hebben gehoord.  

Governance review: Doel: naar een bridgecommunity. Clubs zijn lid van de Bridgebond, wat 
wordt in de toekomst de positie en rol van districten. Wat kunnen we betekenen voor 
thuisbridgers en niet-aangesloten clubs? Moet de structuur van de bridgebond worden 
aangepast?  

2.2. ALV Bridgebond: Op 23 november is de ALV van de Bridgebond, dan is 
bovenstaande een belangrijk onderwerp. Ga hierheen, als je wilt weten wat er 
speelt. Het is niet mogelijk online deel te nemen aan deze vergadering. Maak 
gebruik van je stemrecht: als je niet gaat: volmacht naar district.  

Registreren ALV 2024 - Nederlandse Bridge Bond 

2.3. Huis van de Sport: donderdag 17 oktober 2024:  uitnodiging sportcafé050.  
https://sport050.nl/evenementen/sportcafe050_17-10-2024 
 

3. Notulen ALV 14 oktober 2023 

Geen opmerkingen/vragen 

4. Jaarverslag secretaris 

Trots op:   Team Zeerob 1: Evert  Benthem moet er bij. 

Rooster van aftreden: Aftredend: het hele huidige bestuur is aftredend in 2025! Tip: Als er tussentijds 
een bestuurslid aftreedt, het rooster van het aftredend lid overnemen. Hier zal het bestuur actie op 
ondernemen. 

5. Jaarverslag penningmeester: 

De stukken waren niet toegankelijk op de website, men kan niet inloggen.   
Jos: Er was een tekort, vanwege het begin van  de organisatie van het lustrum. 
En er is wedstrijdmateriaal aangeschaft. 
Vraag over de Balans: wordt ergens naar toe gewerkt?  
Bij initiatieven vanuit clubs: district wil ondersteunen. 
Mogelijk gaat het district € 5.000 lenen aan de bond. 

Er is meer dan genoeg geld, maar wel 1x de jaaromzet als reserve houden. Je moet ergens 
stoppen met interen (opmerking) 

https://www.bridge.nl/over-bridgebond/alv/registreren-alv-2024/
https://sport050.nl/evenementen/sportcafe050_17-10-2024
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Jaap Blom: Docenten jeugdbridge: dit is veel liefdewerk oud-papier.  
Moeten mensen hier een vergoeding voor krijgen, wat kan het district doen.  
Wel een relevant punt: bridgedocenten geven les/ worden betaald. 
Volgens Eddie Gnirrep ligt het meer voor de hand dat scholen hiervoor betalen.  
Richard Ritmeijer: een cadeautje achteraf, maar betalen zit er niet in. 
Tip Gerrit Jan Oude Booijink: Middelbare scholen met talentenprogramma: docenten inhuren:  
hiervoor ontvang je een vergoeding. 
Met scholen in gesprek: Wat heb je in het programma? Tip: benaderen in april, mei juni. 
 

6. Verslag kascommissie 

Verslag  van de kascommissie Jan Kamman en Charlotte Neerken. Charlotte is afwezig bij de 
ALV, Jan neemt het woord:   “Het was een boeiende, korte, zinvolle bijeenkomst. De 
kascommissie heeft zelden zo’n overzichtelijke, heldere, duidelijke(nog meer 
superlatieven?)… Wees gezegend met zo’n penningmeester” 

De kascommissie stelt voor het bestuur decharge te verlenen. Onder applaus heeft dit 
plaats. 

7. Benoeming kascommissie 2024-2025  

Jan Oosterhaven komt bij Jan Kamman in de kascommissie. Gees Feenstra blijft reserve. 

8. Toelichting begroting 2024-2025  

Heel vervelend dat de stukken en de begroting niet bekeken konden worden. Volgend jaar 
de stukken naar de clubsecretarissen mailen en toegankelijk maken op de website. 

9. Vaststellen begroting 2024-2025  zie boven 

De begroting is mondeling toegelicht en vastgesteld met gebruik van de ppt. 

10. Bestuurssamenstelling:  
 
Het bestuur heeft Johan Booy benaderd om als vicevoorzitter toe te treden tot het bestuur. 
Tegenkandidaten konden zich tot daags voor de ALV bij de districtssecretaris melden. Johan 
is onder applaus toegetreden tot het bestuur. 

Nog wat cijfers:  

Dit zijn landelijke cijfers. De gemiddelde leeftijd van leden stijgt met een half jaar per jaar. 

Ruim 800 clubs: dit aantal daalt langzaam.  

Ook in ons district hebben we te maken met clubs die moeilijk overeind blijven door dalende 
ledenaantallen, problemen zaalhuur en het vinden van bestuursleden.  

Heren Bridge Sociëteit (HBS) gaat nu verder als Harense Bridge Sociëteit. Dames zijn vanaf heden 
welkom. 
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11. Rondvraag  

Geen vragen uit de zaal. 

Jos Eilering: er komt in november 2024 een kaderdag voor Penningmeesters 
(Districten Groningen, Friesland en Drenthe) – bericht volgt. 

Er wordt een dag georganiseerd over het Ranking systeem (workshop), er is 
belangstelling gepeild door Paul Wesselius. Ondertussen zijn er 8 aanmeldingen.  

Voor bridgers, bestuursleden en mensen die een bijzondere bijdrage leveren , kortom 
mensen die het verdienen om in het zonnetje gezet te worden, kan de club een Kei of 
een Stuur aanvragen bij de Bridgebond (via het district). Een Peerd van Ome Loeks 
kan worden aangevraagd bij het district. Voor informatie: mail de secretaris. 

De Hans Kreijns Award: hier kunnen bridgers iemand voor voordragen:   

De Hans Kreijns Award is een award die jaarlijks wordt uitgereikt aan een bridger die 
het seizoen daarvoor aan de bridgetafel het gedachtegoed van Hans Kreijns het 
best heeft uitgedragen. Ieder lid van de BridgeBond kan een ander lid voordragen 
door het Formulier nominatie Hans Kreijns award in te sturen. 

Voor de Hans Kreijns Award kunnen kandidaten tot 1 september worden 
voorgedragen. De commissie die de prijs toekent bestaat uit Hanneke Kreijns 
(voorzitter) en de NBB-Ambassadeurs. 
Meer informatie: nbb@bridge.nl, 030-2759999. 

Hans Kreijns stond bekend om zijn sportieve gedrag aan de bridgetafel. Hij vond 
het belangrijk dat iedereen plezier had en zich op z’n gemak voelde tijdens het 
bridgen. Winnen wilde hij alleen door technisch goed en slim te bridgen, niet door 
vergissingen van de tegenstanders. Na afloop van het spelen maakte hij altijd een 
gezellig praatje met de tegenstanders. 

 

12. Vaststellen datum ALV 2025 

Zaterdag 11 oktober 2025 

13.  Sluiting van de vergadering om 12:50 uur 

Na de vergadering is er een kleine bridgedrive gehouden, met als winnaar Jan 
Oosterhaven en Dick Vermeulen. 

 
  

https://www.bridge.nl/wp-content/uploads/2018/09/Formulier-nominatie-Hans-Kreijns-award.docx

